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NOVA SCOTIA DUCK TOLLING RETRIEVERKLUBBEN 
Protokoll fört vid styrelsens möte på Scandic Järva Krog, Stockholm  
21 – 22 januari 2023 

 
                      
 

§ 111 Ordföranden  öppnade mötet och hälsade välkommen. 
 
§ 112              Beslutsmässighet.  Beslutsmässighet föreligger. Närvarande: Mats Viker, 

Therese Knutsson, Carina Boijertz, Lars Annergård, Gunliz Bengtsson, Malin 
Kånåhols, Eva Back,  Monika Levisson samt Åsa Roosqvist Frånvarande: Robin 
Kinnunen 

                               
§ 113              Dagordningen presenterades och godkändes.                                                    
  
§ 114             Som justerare valdes Malin Kånåhols 

 
§ 115 Föregående protokoll och tidigare möten:  

• Skriva om RAS i Tollaren: Förslag att skriva  flera “lättlästa” artiklar för att dela upp 
innehållet och synliggöra “RAS är viktigt för vår ras” .  

• Provledarcertifiering klar. Fler provledare behövs- framförallt i mellansverige. 
• Krav på kommissiarie? Finns på retrieverprov, klubben vill verka för certifiering 

även för dessa. 
• Regelrevidering för tollingjaktprov 2027. 2019 genomfördes domarkonferens. Inför 

detta borde domarkonferens genomföras. Tollarklubben jobbar för detta. 
• Aktivitetsgrupper som önskar ekonomiskt stöd behöver lämna in verksamhets-

/aktivitetsplan. 11 av 16 grupper har lämnat in.   
• Ersättning vid ansvar av rasmonter vid MyDog och Stockholm Hundmässa. Rimliga 

avstånd kan ges ersättning. Ordförande ansvarar och tar fram ett förslag kring 
detta, frågan tas upp på Klubbmötet. 

• Synliggöra sponsorer på hemsidan- hemsidan under uppdatering.  
• Förslag att utöka molntjänsten för dokumentlagring. Rensning av mailen.  
• Nya jaktpins framtagna. Tydligare bild av tollaren, även pin för jaktchampionat tas 

fram, skickas ut retroaktivt till de som redan erhållit championat. 
• Filma Tjp. Uppdrag från Klubbmötet 2022. Detta är ej genomfört. Vi behöver lyfta 

detta på Klubbmötet och dela ut uppdraget.  
• Föreläsare i samband med klubbmötet – förslag på genetisk mångfald/ 

index/mentalindex. Rasansvarig ansvarar. 
• Ny logga inför Specialen klar, inköp av kepsar ej klart. Ingen ny leverantör av 

trycksaker (kläder) klar ännu. 
• Uppdatering av hemsidan- översyn av aktiva/inaktiva uppfödare. Adresser på 

hemsidan hämtade från SKK. Påminna om att uppdatera sin mail hos SKK. 
• Aktiviteter på Specialen: Tjp, Wt, Rally, Prova-på, Utställning. Eventuellt Nosework 

OM vi får en arbetsgrupp som ordnar detta, annons på facebook. 
Speedapportering- Hyra tidtagar-utrustning.  
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En del större inköp som till exempel chip-läsare, mätsticka och mäthjul behövs. Vi 
kommer hyra wifi. 

 
§ 116 Inkomna skrivelser 

• Ny milersättning från SKK from 1/1-23,  
• Mail från medlemmar angående uppmaning på facebook om att utse årets Tollare i 

olika dicipliner 
 

§ 117 Utgående skrivelser 
svar på remiss wt  

§ 118 Olika ansvarsområden 
a.              Ordförande:  enkät om medlemskap ska analyseras och utvärderas 
 
b.           Jaktansvarig:  Vad ger ett 0-pris? Vilthantering och vattenpassion, saknar motor 

Nytt system för anmälan och rapportering av prov- SKK Start, kommer införas 
2023. Provledare certifiering.  
Inför ny regelrevidering 2027 Tollarklubben behöver diskutera eventuella 
förändringar för att skapa en bättre avelsutvärdering. Förslag att låta ta detta med 
uppfödarna vid uppfödarträffen. Något i proven vi vill förändra? Något i 
protokollen, eller hur protokoll skrivs vi vill förändra? Skicka med regler och 
anvisningar vid inbjudan till träffen. Uppfödare i ett första steg och alla intresserade 
i ett andra steg.  

 
c.                     Sekreterare:  Undersökning av uppdatering av hemsida med kalender, samt utöka 

nätlagring av dokument - olika leverantörer undersökta. 
 
d.                    Kassör:  Bokslut 2022.  

    
e.                    Avelsansvarig:  

Uppmärksammat att FCIs rasstandard avviker från CKCs rassatandard. FCI 
använder en äldre standard (från 1987) tillsammant med en standard från UKC (ej 
officiell klubb, motsvarighet till hundförening, ej kennelklub). Kontakt tagen med  
SKK angående detta- svaret är att rasklubben (dvs vi) får kontakta CKC för att de 
ska trycka på FCI att de ska utgå från den Canadensiska standarden. Vårt önskemål 
är dock att SKK ska kontakta FCI och uppmärksamma detta. Svar formuleras. 
Diskussion på sociala medier angående index. Förtydligande bra på Klubbmötet. 
Sammanställning av avel och hälsostatistik 2022 på gång inför 
verksamhetsberättelsen. Att uppmärksamma: 

• endast 228 födda valpar, 41 kullar (normalt ca 350/55-60) 
• flest antal genomförda BPH. Färre antal avbrutna.  
• individer födda 2020 45% genomförd BPH 

 
CLAM -  information om ny forskningsrapport som kommer i februari 2023 

 
f.                     Aktivitetsansvarig:   
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12 av 20 aktivitetsgrupper har inkommit med verksamhetsplan. Satsningen i år till 
aktivitetsgrupperna utgår från dessa inkomna verksamhetsplaner. 17 av landets 
aktivitetsgrupperna kommer på aktivitetsträffen första helgen i april. Vid träffen 
alla grupper få ett paket med nät och 10 dummys. En instruktör kommer att gå 
igenom och utbilda aktivitetsansvariga i grundläggande apporteringsträning för att 
i sin tur kunna utbilda de nya medlemmar som kommer på aktivitetsträffarna. Där 
kommer också diskussion och planer för hur detta kan genomföras samt hur vi når 
alla de medlemmar som finns ute i landet. Utvärdering av detta kommer att ske. Ny 
satsning 2024 utifrån nya verksamhetsplaner. 

 

g.                     Informations-, PR- och medlemsansvarig. (ansvarig för TOLLAREN, Klubbens  
hemsida)  
Per 1 januari: 1367 medlemmar, 67 % 23% män, medelålder 55 år, utländska 
medlemmar 218 st. 
Inget deltagande på varken MyDog eller Stockholm Hundmässa. Monter kommer 
finnas på utställning i Västerbotten 
Sponsorer: Dummies.se avtal går ut i maj, Lasse kontaktar i samband han tar in offert 
av dummies och väskor till aktivitetsgruppen. Agria sponsormöte i mars. 
Sponsorhuset- här krävs aktivitet från oss för att medlemmarna ska bli mer aktiva. 
Klickerförlaget- ingen kontakt. Essential- fodersponsor klar för specialen 
(Sponsorstege för specialen).  

 
h.                    RAS-ansvarig :   

Artiklar kring olika delar i RAS på gång, för publicering i Tollaren.. Uppföljning av 
RAS på fysiskt möte i höst. Arbetsgruppen för Mentalindex jobbar på, jämförelse 
med BPH och hundar som gått på pris på tollingjaktprov är på gång- detta för att se 
om man kan få fram jaktliga egenskaper.  

 
i.  Specialenansvarig:  

2023 i Skåne 
Förfrågan om intresserade av att ingå i arbetsgrupp för Nosework på specialen 
kommer att gå ut på webben och facebook. 
Ny logga klar- kommer fortsättningsvis att vara standard. 
Distribution av änder är ett problem, ett tillägg i budgeten på 10000.  
Utställningsprotokoll/diplom med karbonpapper köps in, tillägg i budget 5000kr. 
(Undersöker om ev digitalt protokoll kan användas) 
Rallylydnaden blir inofficiell på specialen. 
Jaktprovsdomarna är klara. En utställningsdomare klar.  
Webbsidan hanteras av webmaster tillsammans med Anette Björgell.  
Anmälan till specialen öppnar 1 april och stänger i 25 juni.  
Reseersättning enligt resepolicy 2023 som beslutas på klubbmötet. 

 

j.                      Exteriöransvarig.  
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Statistik från domarkritiken på utställningar 2022, bra underlag för att presentera 
för uppfödarna.  

 
§ 119  Poster styrelsen - valberedningen på besök via zoom. Diskussion kring eventuellt 

nya poster och hur arbetsfördelningen fördelas. 
 

§ 120  Uppfödarträff. program och punkter inför uppfödarträffen. Rasansvarig kontaktar 
Erling Strandberg för en föreläsning om index inför lördagens klubbmöte. Söndagen 
kommer dels vara uppfödarnas egen tid dels en diskussion kring hur 
Tollingjaktproven fungerar som avelsutvärdering, behövs förändringar? 

 
§ 121  Tollaren. Diskussion kring den “Sammanställning” som initieras, utan styrelsens 

vetskap, och som dessutom motstrider klubbens mål. Medlemmar har mailat och 
ifrågasatt detta. Ett sådant förslag behöver sanktioneras av styrelsen. En plan för 
hur en variant av detta skulle kunna genomföras där de titlar som utses på 
Specialen ej ska utses. Vi beslutade att stoppa denna sammanställning.  
Styrelsen behöver ha delaktighet i produktionen, ett redaktionsråd för Tollaren 
skapas där en i styrelsen sitter med (sekreteraren). En plan för upplägg och innehåll 
utarbetas i redaktionsrådet. 
Diskussion kring fb-gruppen “Tidningen Tollaren” hur vi ska hantera den, endast 
600 medlemmar i gruppen.  

 
§ 122     Inför Klubbmöte 2023.  

Mötesordförande: Ordförande frågar. 
• Verksamhetsberättelse - var och en skriver sin del, kommer på mailen 
• Bokslut - 
• Budget - satsning på Uppfödare, aktivitetsgrupper, specialen. inköp av pins 

(fördelas på flera år). Diskussion kring tidningen Tollaren som nättidning 
• Verksamhetsplan 
• Medlemsavgifter - vi vill höja inför 2024. 
• Resepolicy- nytt förslag, där ersättning kan utgå till ansvarig för Tollarmonter på 

mässor som tex My Dog och Stockholm Hundmässa. 
• Motioner - två motioner inkomna, en angående Årets lydnadstollare och en 

angående Årets Rallylydnadstollare”. Diskussion kring dessa förslag. Dessa förslag 
kommer lyftas på Klubbmötet.  

• Propositioner - angående Titel SUCH -champion med jaktmerit försvinner från 
specialen  

• Guldapporten- 
• Pins- beställda vi håller tummarna de hinner komma! 
• Goddie-bag? Lasse kollar 

 
§ 123  SSRK- Förslag att klubben bidrar med artiklar till Apportören. 

Två motioner inskickade till Fullmäktige från Tollarklubben.  
Fullmäktige 27-28 maj, 2 ev 3 delegater. Ordförande och vice ordförande och ev 
jaktansvarig representerar Tollarklubben. 
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§ 124  Övriga frågor – inga övriga frågor 
 

§ 125   Kommande möten: nästa möte måndag 20 februari 19.00  Vårens möten bestäms 
sedan vid det konstituerande mötet.  

 
§ 126  Ordförande avslutade mötet 

 
 

Vid Protokollet:                                                                      Justeras: 
  
  
-----------------------------------------                                -------------------------------------------- 
Åsa Roosqvist, sekreterare                                              Mats Viker, ordförande 
 
 
 
 
    -------------------------------------------- 
    Malin Kånåhols 
  
  
                                                                                                        
  


